

Date: 30/09/2021

التاريخ: 2021/09/30

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal  
Chief Executive Officer  
Dubai Financial Market  
Dubai, UAE

السيد/ حسن عبد الرحمن السركال  
الرئيس التنفيذي  
سوق دبي المالي  
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

**Subject: Notification of Damac Properties Dubai Co. PJSC (DAMAC) Independent Board Committee meeting**

**الموضوع: إشعار بإجتماع اللجنة المستقلة لشركة داماك العقارية دبي ش.م.ع ("داماك")**

We would like to inform you that DAMAC is holding a meeting of its Independent Committee of the DAMAC Board on 5 October 2021 at 3.00 pm to discuss the following items:

نود اعلامكم أن داماك ستعقد اجتماع اللجنة المستقلة لمجلس إدارة داماك يوم 5 أكتوبر 2021 في الساعة 3.00 مساءً لمناقشة المواضيع الآتية:

1. Consider the offer from Maple Invest Co Limited to acquire all of the issued share capital of DAMAC (Offer), review the reports of the independent consultants appointed by DAMAC in relation to the Offer, consider whether to recommend the Offer to DAMAC shareholders and consider the publication of a circular to DAMAC shareholders with regard to the recommendation of the Offer.

1. النظر في العرض المقدم من ميبل إنفست كو ليميتد للإستحواذ على رأس مال داماك المصدر (العرض) ومراجعة تقارير المستشارين المستقلين المعيّنين من قبل داماك فيما يتعلق بالعرض، النظر فيما إذا كان ينبغي توصية العرض للمساهمين والنظر لإعلان النشرة إلى مساهمي داماك فيما يتعلق بالتوصية على العرض.

2. Any other items.

2. أي مواضيع أخرى.

Kind regards,

مع أطيب التحيات،،،



Ahmed Fiala  
Board Secretary

أحمد فياله  
سكرتير مجلس الإدارة